
MLADINA KONJENIŠKEGA KLUBA

Sestanki pod kozolcem
Prostora za clelo nimajo, volje do dela pa
jim ne manjka - Številne akcije

Žal ne bi mogli trditi, da je orga-
nizirano življenje mladine po različ-
nih družbenih orgamzacijah in
društvih za Bežigradom zelo razgi-
bano. Vendar pa to ne velja za Ko-
njeniški klub Ljubljana. Kjer že od
leta 1975 deluje aktiv Zveze sociali-
stifine mladme Slovenije. člam so
sprva sodelovali pri organiziranju
dirk m podobmh klubskih dejavno-
sti Zadnje čase pa delo aktiva vse
bolj dobiva razsežnosti, značiine za
delovanje osnovne organizacije, in
je nemara le vprašanje časa, kdaj
se bo aktiv preoblikova! v 0 0
ZSMS Tako mladinci ne le sodelu-
jejo pri organizaciji konjeniških pri-
reditev, marvefi ludi sami organizi-
rajo športne dneve v različnih
športnih panogah; pozimi prirejajo

smučarske izlete. skrbe za vse-
stransko rekreacijo svojih članov. V
okviru izobraievatne dejavnosti
pripravljajo vrsto predavanj. Da bi
bilo članstvo aktiva in kluba"čimbo-
Ije obveščeno o dogajanjih v ktubu
in zunaj njega, pnpravljajo izdajo
lastnega glasila Sledeč usmeritvi
kluba v čimvečjo mno^ičnost m po-
pularizacijo konjemškega športa,
se aktiv trudi, da bi konjeništvo.
čeravno je to sorazmerno drag
Sport. približali čim večjemu krogu
mladine.

Mladinci se udeležujejo tudi ra-
zličnih prireditev Vsako lato se na
konjih odpravijo po poleh partizan-
9ke Ljubljane. Spremstvo mladih
konjenikov doda zvezfti in lokalni
štateti še poseben slavnosten vi-
dez. Vsako leto prirede tudi onen-
tacijski pohod na konjih, letos je bil
ob zaključku akcije "Nič nas ne
sme presenetiti" Po pohodu so na
Rašici prikazali tudi nekaj konjeni-
Skih vaj in se pred spomenikom
poklonili spominu padlih borcev
RaSiške čete

Aktiv je vse od ustanovitve tesno
povezan z obfiinsko konferenco
ZSMS Beiigrad Leta 1977 so se
povezali z osnovno organizacijo
ZSMS v Stožicah in skupaj pnrejali
druzabne večere, vendar pa zdaj ne
sodelujejo VBČ Konjeniškt klub na-
mreč teritorialno sodi pod dve kra-
jevni skupnosti: hipodrom )e v Sto-
Žicah. sedež kluba in hlevi pa na
Ježici. Aktiv bi se zato moral pove-
zati z organizacijo na Ježici. te pa
ni. Vendar pa teritorialna pnpa-
dnost ne bi smela bili ovira pri po-
vezovanju dveh osnovnih organiza-
cij ZSMS. če je za to pripravljenost
na obeh straneh. Ob akciji -NiČ nas
ne sme presenetiti« jeaktivsodelo-
val s krajevno skupnostjo Ježica,
nanjo pa se je obrnil tudi s prošnjo
za prostore. ki bi omogočali nor~
malno deio aktiva, ki se sedaj se-
staja kaf pod kozolcem. Aktiv na-

mreč pestijo iste težave koi klub, to
je pomanjkanfe denarja in pa pro-
slorov Klub ima le dva hleva v do-
kaj nezavjdljivem stanju. eden je na
primer še vedno knt s slamo. po-
grešajo ludi slačilmco oziroma gar-
derobo. sestanki vodstva ktuba so v
klubu delegatov. miadina se sesta-
ja pod kozolcem, vodstvo aktiva pa
občasno kar v gostilni, ki pa verjet-
no ni najprimernejši krajzato Prav
tako si mladi prizadevajo, da bi vsaj
enkrat na leden dobili prostore, po
možnosti telovadnico, Sjer bi pozi-
mi lafiko imeli kondicijske tre-
mnge.

Tažkim pogojem navkljub pa de-
javnost aktiva ni zamrla, nasprotno.
Dokaz, da so aktivni je nedvomno
tudi to, da je predsednik aktiva Bra-
ne Završan ludi delegiran v pred-
sedstvo OK ZSMS

SAŠO JANKOVIČ


